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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 923 (MOF alm. del) stillet 12. juni 2025 efter ønske fra 

Leila Stockmarr (EL), Pernille Vermund (LA) og Kim Edberg Andersen (DD). 

Spørgsmål nr. 923 

”Har anbefalingerne fra Regelforum om jordhåndtering indgået i Kommunernes Landsforenings 

arbejdsgrupper om håndtering af jord, jf. besvarelsen den 11. juni 2025 af MOF alm. del – 

samrådsspm. AS og AT? Såfremt ministeren kan svare bekræftende på dette, hvad er så begrundelsen 

for at dette ikke har været en del af de svar på spørgsmål, som er blevet stillet om jordhåndtering 

gennem udvalgsspørgsmål, paragraf 20 spørgsmål samt samrådsspørgsmål?” 

Svar 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Miljøstyrelsen, som svarer, at: 

 

”Arbejdsgrupperne har fokuseret på de udfordringer, som kommunerne har identificeret, samt forslag 

til løsninger herpå.  I arbejdsgruppen for jord blev der bl.a. drøftet følgende forslag til løsninger: ”Al 

jord skal anmeldes”, ”Et fælles IT system” og ”Opdatering med kulbrinter i 

jordflytningsbekendtgørelsen". Løsningsforslagene svarer til Regelforums anbefaling 124, del 2, fra 

2021, men arbejdsgrupperne har ikke direkte taget udgangspunkt i Regelforums anbefalinger.” 

 

Derfor har anbefalingerne ikke været nævnt selvstændigt i besvarelsen af spørgsmål vedr. 

arbejdsgrupperne.  
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